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 Witam Wszystkich serdecznie! 

 

W lipcu ruszamy z procesem budżetowania roku 2025. 

Wszelkie prognozy na przyszłość, jak chodzi o rozwój rynku 

budowlanego, są pozytywne, aczkolwiek fundusze z Krajowego 

Planu Odbudowy jeszcze nie dotarły do inwestorów. Liczba 

rozpoczętych budów i liczba wydanych pozwoleń na budowę 

nastrajają jednakże optymistycznie. 

Pamiętajmy jednak, iż sukces firmy to nie tylko ilość 

sprzedanych ton, to także rozsądek przy wydawaniu firmowych 

pieniędzy. Każdy z nas, na każdym stanowisku pracy może, 

oprócz wypełniania swoich obowiązków, dołożyć cegiełkę do wspólnego sukcesu. Każdy z nas 

powinien się zastanowić, czy przypadkiem wokół nas niepotrzebnie nie świeci się światło, 

niepotrzebnie nie chodzi jakaś maszyna, niepotrzebnie leje się woda, niepotrzebnie pali się gaz, 

czy niepotrzebnie jedziemy gdzieś samochodem, czy nie tankujemy przy autostradach itp.? Tak 

jak duży dom zbudowany jest z wielu małych cegieł, tak sukces firmy zbudowany jest na bazie 

wielu naszych drobnych aktywności. Proponuję, aby każdy z nas na swój własny użytek przejrzał 

swoje aktywności i je zoptymalizował. 

A ponieważ rozpoczął się okres wakacyjny, życzę wszystkim udanego, bezpiecznego wypoczynku. 

 

 

Pozdrawiam  

Zbigniew Kaliciński  


